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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 15/04/2022 

 

Των:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου κόμματος, βουλευτή Λάρισας 
 Βιλιάρδου Βασίλειου, βουλευτή Επικρατείας  
 Αλεξοπούλου Αναστασίας - Αικατερίνης, βουλευτού Β1' Βορ. Τομέα Αθηνών  
 Αθανασίου Μαρίας, βουλευτού Β2' Δυτικού Τομέα Αθηνών 
 Βαγενά Δημήτριου, βουλευτή Β3΄ Νοτίου Τομέα Αθηνών  

 Ασημακοπούλου Σοφίας - Χάιδως, βουλευτού Β' Πειραιώς 
 Αντώνιου Μυλωνάκη, βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής 
 Απόστολου Αβδελά, βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης 
 Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β' Θεσσαλονίκης 
 Μπούμπα Κωνσταντίνου, βουλευτή Σερρών 

 

Προς :  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

Τον κ. Υπουργό Εξωτερικών 

 

 

Θέμα :  «Ανακριβής η Κυβέρνηση στα στοιχεία αποστολής πολεμικού υλικού 

στην Ουκρανία» 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,  

 

Σύμφωνα με το από 15/04/2022 ηλεκτρονικό δημοσίευμα της ιστοσελίδας 

“dimokratia.gr” και σύμφωνα με σχετικό άρθρο της εφημερίδας “Δημοκρατία”, 

κατά την έναρξη της ρωσικής εισβολής της Ρωσίας στην Ουκρανία, η ελληνική 

Κυβέρνηση αποφάσισε μονομερώς και χωρίς να τηρήσει τα προβλεπόμενα από 

το άρθρο 107 του Ν.1978/2011, την οδηγία 2009/81 της Ε.Ε. και το άρθρο 76, 

του Ν.3883/2010 να αποστείλει πολεμικό υλικό για την Ουκρανία. 

  

Το εν λόγω πολεμικό υλικό, σύμφωνα με το ανωτέρω δημοσίευμα, παραδόθηκε 

στην εδρεύουσα στην Γερμανία, Ευρωπαϊκή Διοίκηση των Η.Π.Α. (United States 

European Command – «EUCOM»), η οποία, μέσω δικτύου αξιωματικών 

συνδέσμων, έχει αναλάβει τον συνολικό συντονισμό και την οργάνωση της 

συλλογής και αποστολής της στρατιωτικής βοήθειας που στέλνουν διάφορες (όχι 

όλες) χώρες, μέλη ή μη του «ΝΑΤΟ», στην Ουκρανία. Με άλλα λόγια, οι χώρες-

μέλη του «ΝΑΤΟ» που αποφάσισαν να στείλουν στρατιωτική βοήθεια στην 

εμπόλεμη με τη Ρωσία Ουκρανία,  τυπικά, την παρέδωσαν στο «ΝΑΤΟ». Αυτό 

καταρρίπτει άμεσα το κυβερνητικό αφήγημα της Κυβέρνησης ότι, το πολεμικό 

υλικό απεστάλη κατευθείαν στην Ουκρανία. 

  

https://www.hellenicparliament.gr/Vouleftes/Viografika-Stoicheia/?MPId=38a464b0-2f65-4d9d-b410-a43401417a00
https://www.hellenicparliament.gr/Vouleftes/Viografika-Stoicheia/?MPId=12eb26b4-667a-4284-9bd7-aa8d00ce7dc2
https://www.hellenicparliament.gr/Vouleftes/Viografika-Stoicheia/?MPId=96c68c1d-272a-4f71-9d9d-aa8d00d4bb54
https://www.hellenicparliament.gr/Vouleftes/Viografika-Stoicheia/?MPId=38d6f1d1-8bb3-4eb3-8bf1-aa8d00f5278f
https://www.hellenicparliament.gr/Vouleftes/Viografika-Stoicheia/?MPId=61b64b90-87bc-4952-b0c8-aa8d00ca88ce
https://www.hellenicparliament.gr/Vouleftes/Viografika-Stoicheia/?MPId=b5627c17-7cbc-4ab9-8590-aa8d00f70326
https://www.hellenicparliament.gr/Vouleftes/Viografika-Stoicheia/?MPId=5ad42228-d420-436a-8af5-aa8d00f3c30e
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Επιπροσθέτως, φέρεται ότι το αεροδρόμιο προορισμού στην Πολωνία των 

αεροσκαφών τακτικών μεταφορών «C-130H Hercules», της 356ης Μοίρας 

Τακτικών Μεταφορών, όπου μεταφέρθηκε το αμυντικό υλικό, ήταν το Ρζέσζοφ-

Γιασιόνκα (Rzeszow-Jasionka), περίπου, 80 χλμ από τα ουκρανικά σύνορα, με 

τα οποία συνδέεται απ’ ευθείας οδικά με συνοριακή διάβαση. Σε δημοσίευμα 

της μηνιαίας βρετανικής αεροπορικής επιθεώρησης “Air International”  

αναφέρεται ότι: «...αεροσκάφη από ΗΠΑ (C-17), Βρετανία (C-17), Ελλάδα (C-130), 

Ισπανία (A400M) και Γερμανία (A400M) επισκέφθηκαν το μικρό αεροδρόμιο, με 

τον μονό διάδρομο αποπροσγείωσης, στις 27 και 28 Φεβρουαρίου». 

 

Συνεπώς, την  27η Φεβρουαρίου, είχε ήδη πραγματοποιηθεί η αποστολή του 

υλικού, ενώ, λίγες ώρες μετά, στην σύσκεψη  στο Μέγαρο Μαξίμου, υπό τον 

πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη, με την συμμετοχή του Υπουργού Εθνικής 

Αμυνας και του Αρχηγού «ΓΕΕΘΑ», φέρεται να αποφασίστηκε η αποστολή του 

πολεμικού υλικού και ανακοινώθηκε από την Γενική Γραμματεία 

Πρωθυπουργού. 

 

Εκ των άνω, συνάγεται ότι, μέρος της παραπάνω αποστολής είχε ήδη 

πραγματοποιηθεί εν αγνοία του ελληνικού κοινοβουλίου και ο ελληνικός λαός 

ενημερώθηκε εκ των υστέρων. 

 

Πλήν όλων αυτών, σε αντίθεση με άλλες χώρες που ανακοίνωσαν το είδος και τις 

ποσότητες της στρατιωτικής βοήθειας που παρείχαν στην Ουκρανία, η ελληνική 

Κυβέρνηση δεν το έπραξε τοιουτοτρόπως, πράγμα το οποίο προκαλεί πολλά 

ερωτηματικά. 

 

Σύμφωνα, δε, με το ανωτέρω δημοσίευμα της εφημερίδας ‘Δημοκρατία’, τα 

τυφέκια καλάσνικοφ τα οποία απεστάλησαν ήταν 27.000 (20.000 από τα 

κατασχεθέντα επί πλοίου με προορισμό τη Λιβύη και 7.000 που διατηρούνταν 

σε αποθήκες του Ελληνικού Στρατού και τα οποία προέρχονται, επίσης, από 

κατασχέσεις, με τη μεγαλύτερη ποσότητα να προέρχεται από την περίοδο των 

ταραχών στην Αλβανία το 1997). 

 

Στην ερώτηση ΑΠ3885/14.03.2022 του Προέδρου της Ελληνικής Λύσης, κ. 

Κυριάκου Βελόπουλου και του Βουλευτή, κ. Κωνσταντίνου Χήτα, το Υπουργείο 

Εθνικής Άμυνας απήντησε χωρίς στοιχεία και αόριστα, σύμφωνα με τα ανωτέρω 

δημοσιεύματα. 
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Τέλος, σύμφωνα με το ως άνω δημοσίευμα, στην αποστολή περιλαμβανόταν και 

άγνωστος αριθμός αντιαρματικών εκτοξευτών «RPG-18» από τους 21.500 των 

αποθεμάτων του Ελληνικού Στρατού, όπως και άγνωστη ποσότητα ρουκετών 

διαμετρήματος 122 χιλιοστών για πολλαπλούς εκτοξευτές πυραύλων «ΠΕΠ», 

τύπου «RM-70», καθώς και μικρός αριθμός (περί τα 35) -αμερικανικής 

προέλευσης- εκτοξευόμενων από τον ώμο («MANPADS») κατευθυνόμενων 

βλημάτων εδάφους – αέρος “Stinger”, που προέρχονταν από τα νησιά του 

Αιγαίου. Σημειωτέο, δε ότι, οι “Stinger” αποτελούν υλικό, που είναι αυστηρά 

ελεγχόμενο από την χώρα προέλευσης (Η.Π.Α.). 

 

Μετά και από το παραπάνω δημοσίευμα, το οποίο κρίνεται πολύ σοβαρό, η 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΛΥΣΗ, με τον Πρόεδρό της, κ. Κυριάκο Βελόπουλο και τους 9 

Βουλευτές της, αποφάσισε να επαναφέρει την ερώτηση και να ζητήσει 

συγκεκριμένα στοιχεία.  

 

Βάσει των ανωτέρω,  

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί :  

 

1. Επαληθεύετε το ανωτέρω δημοσίευμα της ‘Δημοκρατίας’; 

 

2. Πότε απεστάλη, εν τέλει, η αμυντική βοήθεια στην Ουκρανία, ποιος 

αποφάσισε σχετικά, βάσει ποιου νομικού πλαισίου αποφασίστηκε η 

αποστολή αυτή και σε ποιους παραδόθηκε το ανωτέρω πολεμικό υλικό; 

 

3. Ποιο ήταν, εν τέλει, το περιεχόμενο του ανωτέρω φορτίου όπλων και  

πυρομαχικών και από πού αυτό προερχόταν; 

 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

 

Βελόπουλος Κυριάκος 
 

 

 

Βιλιάρδος Βασίλειος 

 

 

Μυλωνάκης Αντώνιος 
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Αβδελάς Απόστολος 

 

 

Χήτας Κωνσταντίνος 

 

 

Μπούμπας Κωνσταντίνος 

 

 

Αθανασίου Μαρία 

 

 

Αλεξοπούλου Αναστασία Αικατερίνη 

 

 

Ασημακοπούλου Σοφία - Χάιδω 

 

 

Βαγενάς Δημήτριος 




